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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 31.10.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Leanca Marius care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.370/2017 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
 Domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 20 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dnul Primar Dan 
Bobouţanu şi dnul Secretar Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală . 

 
Dl. Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din 
29.09.2017, 11.10.2017 și 23.10.2017. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 29.09.17,11.10.2017 și 
23.10.2017 au fost semnate de către Secretar precum şi de către preşedinții şedințelor 
anterioare şi se supune aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

 
Dnul.Leanca Marius: 
„Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan 
„Propun modificarea ordinii de zi prin retragerea Proiectului de hotărâre privind 

aprobarea ”Planului de Mobilitate Urbană Durabilă (PMUD) a Municipiului Hunedoara pentru 
perioada 2016-2023 – Orașul revine oamenilor” (punctul 1 de pe ordinea de zi), precum și 
suplimentarea acesteia prin introducerea după punctul 24 (renumerotat) al ordinii de zi, a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.315/2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în 
vederea refinanțării împrumuturilor contractate de la Banca Comercială Română în baza 
contractelor de credit nr.57/09.12.2004 și nr.59/20.09.2012 și a împrumutului contractat 
de la CEC Bank SA în baza contractului de credit 
nr.70/40181/RQ14065291700134/26.06.2014 și pentru finanțarea unor obiective de 
investiții de interes local, cu modificările și completările ulterioare. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern 

al municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 
 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea participării delegaţiei municipiului 
Hunedoara la sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 10-12 noiembrie 2017. 

 
6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici aferenți  obiectivului de  investiții  
“Reabilitare alei pietonale și trotuare pe b-dul Dacia, partea stângă pe sectorul cuprins 
între strada Mureșului și b-dul Mihai Viteazul”  din municipiul Hunedoara, judeţul 
Hunedoara. 

 
7. Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat special 
împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la 
Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. 
 

Dnul Leanca Marius: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 
 
După punctul 24 (renumerotat) al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de 

minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate 
pentru proiectele de hotărâre. 

 
 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art. 81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.” 

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii.”  
 

Se supune la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.  
 
 
Dna Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte doresc să menționez că la punctul 27 de pe vechea ordine 

de zi, renumerotat 26 actual,  nu particip la vot.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț 
”Se consemnează.” 
 
Dnul. Palcău Ciprian Ștefan : 
”Domnule președinte și eu la punctul 27, nu o să particip la vot, renumerotat”. 
 
Dnul. Balosin Nicolae; 

  ”Domnule președinte la punctul 22, 23 și din ordinea suplimentară cel cu ”AGA 
Transprest”, nu particip la vot”. 
 

Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț 
”S-a consemnat! ” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 1 la 
Caietul de sarcini care face parte integrantă din Hotărârea Consiliului Local nr. 171/2015 
privind delegarea gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate 
de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 
Dnul Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
                     Dnul. Baloșin Nicolae: 
  ”Mă abțin și la acest punct, nu votez.” 
 

Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț 
”S-a consemnat! ” 
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                     Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu văd stație la Dunărea unde avem piață și conform PMUD-ului, este o zonă 

intens circulată. Nu văd stație la Lidl și Dedeman unde clar există interes de deplasare pentru 
cetățeni. De asemenea, cineva care locuiește în zona Bucegi și dorește să ajungă la stația de 
pe Ștrandului,  trebuie să ia autobuzul de pe linia 2, să ajungă la stație la Piață și după ce 
trece de opt stații să schimbe autobuzul cu cel de pe linia 3 să parcurgă alte 7 stații pentru a 
ajunge la destinație. Gândiți-vă că la schimbarea autobuzului el plătește un nou bilet ceea ce îl 
duce la 4 lei costul total și timpul de parcurs de aproape 30 de minute, când apelând la un taxi 
ajunge în maxim 10 minute la destinație cu doar un singur leu în plus. Concluzia este că 
aceste trasee trebuie regândite, urgent, de noua conducere. Vă spun că în vară când am mers 
la sediul Prim Transprest și am văzut și am citit proiectul domnului Fan, pentru îmbunătățirea 
calității transportului în Hunedoara, mi-a arătat și o propunere de-a dânsului pentru a rezolva 
aceste deficiențe. Era vorba de 2, 3 autobuze care să plece concomitent în două-trei direcții, 
astfel încât să meargă încrucișat prin Hunedoara, pentru că Hunedoara nu este un oraș care 
să aibă linii diferite, ar trebui o singură linie încrucișată și cred că acele aspecte care mi le-a 
prezentat ar trebui luate în calcul de noua conducere, pentru eficientizare. De asemenea, ar 
mai trebui să trecem la o modalitate de taxare diferită pe zone, deoarece nu mi se pare normal 
să plătească același preț o călătorie de la Gară la Stadion cu una de la Gară la Boș. Și dacă 
tot se cumpără un bilet, am văzut că în orașele mari dar și în alte municipii ale lumii și în alte 
municipii din  tară, biletul are o perioadă de valabilitate, astfel încât să nu fi nevoit să schimbi 
liniile și să tot plătești o nouă călătorie. La urma urmei despre asta vorbim, să creștem 
confortul călătoriilor iar asta presupune și un preț în funcție de serviciile prestate și un timp de 
așteptare mai mic în stație. Doresc să-i mulțumesc domnului Fan pentru disponibilitatea 
arătată de fiecare dată când l-am solicitat. Prin urmare solicitarea mea este către noua 
conducere, până la viitoarea ședință să vină cu un program nou de transport pe rețeaua de 
trasee care să fie optimizat pentru ceea ce înseamnă orașul Hunedoara. Vă mulțumesc. ” 

 

Dnul. Primar Dan Bobouțanu : 
”Da, o să transmitem noului Consiliu de Administrație” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. 

Baloșin Nicolae)   
Art.1 întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. Baloșin Nicolae)   
Art.2 întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. Baloșin Nicolae)    
Art.3 întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. Baloșin Nicolae)  
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Art.4 întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. Baloșin Nicolae)     
                        Hotărârea 377/2017 întrunește 19 voturi ”pentru”(se abține de la vot dnul. 
Baloșin Nicolae)   

 
 
Dnul Leanca Marius : 
”Cu specificația că domnul Baloșin nu a participat la vot” 
 
 

  La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi a 
planului urbanistic de detaliu - „Amenajare parcare” în localitatea Hunedoara, strada Mureşului 
f.n., judeţul Hunedoara. 
 

Dnul. Leanca Marius 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
                       

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

- Se prezintă raportul comisiei Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
 

  În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 

  ”Vă rog să nu uitați a planta copaci și în micile spații verzi ce delimiteză locurile 
de parcare precum și în scuarul de Est de la capătul parcării. La terminarea lucrării dacă se 
consideră necesar voi discuta și cu doamna Barbu pentru a fi lăsați să plantăm anumiți arbuști 
ornamentali în zona nou creată. Era o zonă verde, care acum dispare și ar fi bine în alveolele 
acelea verzi care rămân între locurile de parcare să punem totuși niște copaci. Vă mulțumesc.” 
 
   Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.378/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de organizare şi desfăşurare a 
concursurilor/examenelor pentru ocuparea funcţiilor specifice Comitetului Director din Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara.    
 

Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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  Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                     - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 

  - Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.379/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul III 2017. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

   Se dă cuvântul: 
  -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   - Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   - Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   - Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Domnule Primar, pentru bugetul local veniturile secțiunii de dezvoltare sunt 

realizate într-un procent de 23.73%. Asta înseamnă că din ceea ce ați prefigurat că veți 
investii, nu s-au strâns decât 23,73% și citez din textul HCL la expunerea dumneavoastră de 
motive. ”Veniturile secțiunii de dezvoltare asigură finanțarea cheltuielilor de investiții. 
Nerealizările secțiunii de dezvoltare  se datorează faptului că la această secțiune au fost 
cuprinse în trimestrul 2, atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli sumele aferente 
proiectului pe fonduri europene, restaurarea și valorificarea durabilă a patrimoniului cultural 
Castelul Corvinilor, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara.” Întrebarea este, de ce nu s-a 
realizat nimic legat de acest aspect al fondurilor venite pentru Castel și ce spune răspunsul 
Ministerului la adresele dumneavoastră. Vă mulțumesc.” 
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Dnul. Primar Dan Bobouțanu : 
                       ”Da chiar se putea citi și mai departe. De asemenea, au fost cuprinse și sumele 
aferente celor două contracte subsecvente finanțate prin PNDR1 a căror derulare continuă 
până în 2018 cât și alte sume. Sunt proceduri și probabil că cei care ați ascultat cuvântul 
transmis de mine în numeroasele ședințe de Consiliu plus ceea ce am transmis în mass 
media, știți, proiectul cu Castelul, a fost semnat ca și finanțare undeva în luna Mai, noi suntem 
obligați să resoectăm procedurile impuse de legea achizițiilor publice, strategia de contractare 
a fost respinsă de 6 ori pentru că ținem la sintagma ”experiență” în astfel de lucrări, deci lucrări 
similare pe monumente categoria A.  ANAP- ul solicită un singur lucru, prețul cel mai mic ,este 
pentru a șaptea oară când am încălcat documentațiile pentru a fi verificate de către ANAP, 
așteptăm răspunsul și de data aceasta. Nu cred că cineva își poate permite să ajungă în 
situația în care să nu specifice acest lucru din partea unității contractante, mă refer la 
experiență similară la restaurarea monumentelor categoria A și pe urmă să ne trezim cu o 
firmă de apartament, așa cum se practică în România în momentul de față, care să câștige la 
prețul cel mai mic și să facă o lucrare ca atunci când, mai țineți minte, era Ministru domnul 
Kelemen Hunor și a venit la Hunedoara și când văzut cum s-au fost făcute reparațiile la Castel, 
a oprit toată lucrarea, a retras toată finanțarea. Deci eu în concordanță cu ceea ce am discutat 
în Consiliu Local și ceea ce discut cu cei de la fonduri europene am solicitat experiență 
similară pe astfel de monumente. O să vedem și a șaptea oară ce se întâmplă cu acest 
proiect.” 
  
 Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
 ”Vă mulțumesc, întrebarea continuă, dacă de șase ori au respins același lucru, oare 
ce se va întâmpla dacă resping si a 7-8 oară, care ar fi strategia dumneavoastră ca totuși să 
accepte solicitările pe care le aveți?” 
 
 Dnul. Primar Dan Bobouțanu : 
 ”Permiteți-mi să nu spun care va fi strategia mea, o vom lua pas cu pas 
Deocamdată și pentru a șaptea oară această sintagmă este cuprinsă în strategia de 
contractare și ținem la ea. Am purtat discuții inclusiv cu premierul Tudose pe acest aspect aici 
la Hunedoara.” 
 
 Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
 ” E în regulă, mulțumesc !” 
 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.380/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul III 2017. 

 
Dnul.Leanca Marius 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.381/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
47/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Reabilitare strada Popa Șapcă, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

  
Dnul.Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ. 
   - Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.382/2017 se aprobă în unanimitate 

 

 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 25.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Parohia Romano - Catolică de pe raza 
administrativ - teritorială a municipiului Hunedoara. 
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Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.383/2017 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 186 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 3, cu destinația de curte. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                    -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
                    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
                    -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
                    -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
 

În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 

Dnul. Vlad Săndel: 
” O întrebare vă rog. Această suprafață este inclusă în Registrul spațiilor verzi?” 
 

Dna.Cristina Pahonțu ; 
” Este efectiv o curte care se folosește.” 
 
Dnul. Vlad Săndel: 

  ” Am înteles. Mulțumesc!” 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în suprafaţă de 186 mp, 
aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 
3, cu destinația de curte, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte, a obținut 20 voturi “pentru”     
 

           - Barabaș Ștefan – consilier juridic – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
           - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru, a obținut 20 voturi 
“pentru”                                 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

           - Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 

 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea 
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unui teren în suprafaţă de 186 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 3, cu destinația de curte, a constatat următoarele: 
 

   - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă, a obținut  20 voturi “pentru”    

        -David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială membru rezervă, a obținut 

20 voturi “pentru”          

     - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar-membru rezervă, a 

obținut 20 voturi “pentru”  

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
    - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  

        - David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;        
        - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
 
  Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
  ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 
unanimitatea consilierilor prezenți în sală” 
 
  Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.384/2017 se aprobă în unanimitate 

 

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 156 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 5, cu destinația de curte. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
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Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în suprafaţă de 
156 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor Theodor 
Aman, nr. 5, cu destinația de curte, a constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte, a obținut 20 voturi “pentru”     
 

           - Barabaș Ștefan – consilier juridic – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru, a obținut 20 voturi “pentru”     
 
           - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru, a obținut 20 voturi 
“pentru”  
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

           - Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 
          - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 
 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea 
unui teren în suprafaţă de 156 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 5, cu destinația de curte, a constatat următoarele: 

 
    - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă, a obținut 20 voturi “pentru”   

         - David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă, a 
obținut 20 voturi “pentru”        
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         - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă, 20 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
    - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  

        - David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;        
        -Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
     
                       Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

  ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți. ” 

 
                     Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.385/2017 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 53/23.03.2016, cu modificările și completările ulterioare, pentru 
culoarul de înot nr. 6  al  bazinului  mare, din cadrul Complexului Sportiv ” Michael Klein - 
Bazinul de Înot Hunedoara. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
    

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.386/2017 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 310/177/05.07.2016, pentru terenul în suprafaţă de 5147 mp, nr. 
cadastral  2288, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în folosința SC Parc 
Industrial SRL Hunedoara. 

 
Dnul .Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț.   
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
     

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.387/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre privind reorganizarea unităţii locale de sprijin constituită pentru 
acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale animalelor şi a zoonozelor. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei  Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul. Palcău Ciprian Ștefan: 
” Văd la membrii, pe domnul Coposescu Horia, mai este medic șef la noi la Circa 

Sanitar Veterinară pentru Siguranța Alimentelor? E la pensie din câte știm.” 
 
Dnul.Perța Emil: 
”Este medic veterinar și poate face parte din comisie.” 
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  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
  Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea reorganizării 
unităţii locale de sprijin constituită pentru acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale 
animalelor şi a zoonozelor, a constatat următoarele: 

 
Preşedinte:   

- Dan Bobouțanu – Primar – Primăria municipiului Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru”     
Secretariat tehnic:  
     -   Chirițoiu Valentin – Tehnician veterinar – Grădina Zoologică şi Ecarisaj, a obținut 20 
voturi “pentru”     

-     Bonea Ghighi – consilier –  Direcţia Sanitar Veterinară Hunedoara, a obținut 20 voturi 
“pentru”                                                       
-  Vâţă Daniel Dorinel - Medic veterinar – Circumscripţia  Sanitar Veterinară Hunedoara, a 
obținut 20 voturi “pentru”                                 

Membri:     
- Todor Elena Ramona – Viceprimarul municipiului Hunedoara, a obținut 20 voturi 

“pentru”                         
- Laslău Militon Dănuț – Secretarul municipiului Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru”                          

Demeter Ladislau – Director executiv – Primăria Hunedoara –  Direcţia Tehnică, a 
obținut 20 voturi “pentru”     

- Furca Tiberiu – Director executiv – Direcția Poliţie  Locală, a obținut 20 voturi “pentru”     
- Suciu Mariana – Șef birou – Registrul agricol, a obținut 20 voturi “pentru”      
- Perța Emil-Cristian  – Șef  Serviciu Voluntar pentru Situații de Urgență, a obținut 20 

voturi “pentru”                                                                                                
- Roncea Vasile – Director – Administraţia Pieţelor Târgurilor şi Oboarelor, a obținut 20 

voturi “pentru”     
- Budae Radu Ion – Manager – Spitalul municipal Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru”                          
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- Coposescu Horia – Medic şef – Circa Sanitar Veterinară pentru  Siguranţa Alimentelor, a 
obținut 20 voturi “pentru”                                               

- Birău Cecilia – Medic primar igienă – Direcţia de Sănătate Publică Hunedoara, a obținut 
20 voturi “pentru”     

- Măhuleț Cristian – Comisar – Poliţia municipiului Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru”      
- Chiş Şerban Ana Aurelia – Medic  – preşedinta Asociaţiei Medicilor de familie, a obținut 

20 voturi “pentru”                                                                             
- Gagea Radu Valentin – Inginer–şeful Ocolul Silvic Hunedoara, a obținut 20 voturi 

“pentru”     
                                                   

În urma acestor rezultate, membrii unităţii locale de sprijin constituită pentru 
acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale animalelor şi a zoonozelor,  sunt următorii: 

  
Preşedinte:   

- Dan Bobouțanu – Primar – Primăria municipiului Hunedoara; 
Secretariat tehnic:  
     -     Chirițoiu Valentin – Tehnician veterinar – Grădina Zoologică şi Ecarisaj 

-     Bonea Ghighi – consilier –  Direcţia Sanitar Veterinară Hunedoara                                                  
-     Vâţă Daniel Dorinel - Medic veterinar – Circumscripţia  Sanitar Veterinară Hunedoara                               

Membri:     
- Todor Elena Ramona – Viceprimarul municipiului Hunedoara                     
- Laslău Militon Dănuț – Secretarul municipiului Hunedoara                                                                                     

Demeter Ladislau – Director executiv – Primăria Hunedoara –  Direcţia Tehnică 
- Furca Tiberiu – Director executiv – Direcția Poliţie  Locală 
- Suciu Mariana – Șef birou – Registrul agricol  
- Perța Emil-Cristian  – Șef  Serviciu Voluntar pentru Situații de Urgență.                                                                                          
- Roncea Vasile – Director – Administraţia Pieţelor Târgurilor şi Oboarelor 
- Budae Radu Ion – Manager – Spitalul municipal Hunedoara                                                            
- Coposescu Horia – Medic şef – Circa Sanitar Veterinară pentru  Siguranţa Alimentelor                                                              
- Birău Cecilia – Medic primar igienă – Direcţia de Sănătate Publică Hunedoara 
- Măhuleț Cristian – Comisar – Poliţia municipiului Hunedoara  
- Chiş Şerban Ana Aurelia – Medic  – preşedinta Asociaţiei Medicilor de familie                                                                        
- Gagea Radu Valentin – Inginer–şeful Ocolul Silvic Hunedoara.  

 
                        Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

    ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți. ” 

 
                      Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
                      
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
  Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr.388/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.317/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Centrului 
Național de Informare și Promovare Turistică Hunedoara. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -     Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr.389/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe  acordate cu 
chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr.390/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 20, bl. 42, sc. A, et. 4, ap.9. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
  -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 

Dnul.Filiche Ionel-Marius: 
”Aș dori să propun un amendament și aș avea și eu o întrebare. Amendamentul  

ținând cont de suprafața utilă a apartamentului și de zona unde este situate, la art.1 propun 
aprobarea vânzării locuinței convenabile situată în Hunedoara,  B-dul Dacia, nr. 20, bl. 42, sc. 
A, et. 4, ap.9 în Hunedoara. În urma evaluarii de către evaluator autorizat la prețul de 42.000 
de lei către dnul Țucaș Sorin, actualul chiriaș conform contractului de închiriere. Acesta ar fi 
amendamentul, iar întrebarea ar fi, care sunt criteriile pentru acordarea vânzării unei locuințe 
convenabile în rate, în special partea de finanțe, adică  chiriașul trebuie să aibă ceva venituri 
sau este un venit minim, cum se calculează?” 

 
Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
„În primul rând trebuie să aibă toate datoriile plătite către noi și către stat. Trebuie 

să fie la zi cu totul. Practic sunt condiții stabilite de lege. Aici noi nu intervenim cu absolut 
nimic. Acel avans de 10% care îl vedeți și are dreptul la eșalonare  pe cinci ani de zile.” 

 
Dnul.Filiche Ionel-Marius: 
„Am pus întrebarea aceasta pentru că mă gândesc că s-ar putea să fie în 

imposibilitate de plată ținând cont că are o declarație notarială prin care spune că nu sunt 
încadrați în muncă și nu realizează nici un venit și din nici o sursă de  privatizare și nu 
beneficiază de nici un ajutor social și câteodată au venituri ocazionale, spun ei, în declarație, 
de 200 lei pe lună, adică nu știu dacă pot să plătească.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobouțanu : 
”Este problema lui, nu mai este problema noastră.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț; 
„Acest apartament, Primăria pune ipotecă până la data când își achită ultima 

rată, iar în cazul în care nu va achita, apartamentul va reveni din nou în patrimoniul Primăriei.” 
 
Dnul.Filiche Ionel-Marius: 
”Deci în teorie, dacă nu deții venituri poți să cumperi un apartament în rate în 

baza unei declarații și ulterior, în cazul în care nu plătesc îi dăm în judecată să recuperăm.” 
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Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu există un  impediment să nu putem să îl vindem. Una din condițiile esențiale 

ca să putem să-l vindem, este să fie chiriaș și are drept de preemțiune pentru a cumpăra acel 
apartament. În cazul în care nu îl cumpără, nu îl dăm în judecată.” 

 
Dnul.Filiche Ionel-Marius: 
”Chiar dacă nu deține venituri, da?” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Chiar dacă nu deține. Legea nu distinge.” 
  
Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Poate să nu dețină astăzi.” 
 
 Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnul consilier Filiche, deci să înțeleg că propuneți un amendament la art.1. 

Obligatoriu dacă propuneți un amendament la art.1 și va trece, trebuie să propuneți și la 
articolul 3.” 

 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Da. Trebuie modificat și art.3.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuie modificat și art.3. Supunem la vot amendamentul.” 
 
Dnul. Leanca Marius: 
”Supunem la vot amendamentul domnului consilier Filiche, cu modificarea sumei 

de la 29.000 lei, la 42.000 lei”. 
 

Se supune la vot primul amendament al domnului consilier Filiche Ionel 
Marius, care se aprobă în unanimitate. 

 
Dna .Fărcas Bianca Magdalena: 
”Ar fi trebuit și articolul trei modificat tot în același timp.” 
 
 Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Amendamentul domnului Filiche a trecut și pentru articolul 1 și pentru art.3” 
 
Dna .Fărcas Bianca Magdalena: 
” Dar trebuia să-l citească, să ne spună exact cum va suna.” 
 
Dnul.Filiche Ionel-Marius: 
”Art. 3,  ”plata prețului de vânzare aprobat la articolul 1 din prezenta, se va 

efectua în rate lunare pe durata a 5 ani calendaristici și cu un avans în sumă de  4200 lei în 
procent de 10%, din prețul total evaluat.” 

 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Supunem la vot și acest amendament.” 
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Se supune la vot al doilea amendament al domnului consilier Filiche Ionel 
Marius, care se aprobă în unanimitate. 

 
  Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.391/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară 
proprie și al administrației publice locale în comisia de concurs/examen respectiv în comisia de 
soluționare a contestațiilor la concurs/examen, pentru ocuparea funcției de Director financiar 
contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii şi la 

votarea pe articole. 
 

Având în vedere faptul că art. 1 și 2 din cadrul proiectului de hotărâre au 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
  Art. 1 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea reprezentanților 

instituției cu rețea sanitară proprie și administrației publice locale în comisia de 
concurs/examen pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara a constatat următoarele: 

 
 



21 

 

- Doamna Popa Anișoara – Director Executiv – Direcția Economică, a obținut 20 voturi 
“pentru” 

- Doamna Negulescu Minerva – Auditor superior – Compartiment Audit Intern, a obținut 20 
voturi “pentru” 

- Doamna Amarie Corina – Inspector asistent – Compartiment resurse umane, salarizare, 
secretariat, a obținut 20 voturi “pentru” 

                                                                                
În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și 

administrației publice locale în comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de 
Director financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 

 
- Doamna Popa Anișoara – Director Executiv – Direcția Economică; 
- Doamna Negulescu Minerva – Auditor superior – Compartiment Audit Intern; 

-    Doamna Amarie Corina – Inspector asistent – Compartiment resurse umane, salarizare, 
secretariat; 

 
Art.2 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea reprezentanților 

instituției cu rețea sanitară proprie și administrației publice locale în comisia de soluționare a 
contestațiilor la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din 
cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a constatat 
următoarele: 

 
- Doamna Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate, 

a obținut 20 voturi “pentru” 
- Doamna Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern, a obținut 20 

voturi “pentru” 
- Doamna Sălcuceanu Corina – Inspector specialitate - Compartiment resurse umane, 

salarizare, secretariat, a obținut 20 voturi “pentru”  
-                                                                      

În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și 
administrației publice locale în comisia de soluționare a contestațiilor la concursul/examenul 
pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al 
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 

 
- Doamna Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate; 
- Doamna Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern; 

 -     Doamna Sălcuceanu Corina – Inspector specialitate - Compartiment resurse umane, 
salarizare, secretariat; 
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                       Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
    ”Domnule președinte, au fost votați atât membrii prezenți la art 1 cât și la art.2 în 

unanimitatea celor prezenți.”  
 

  Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

 Art. 3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.392/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 

  La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind acordarea avizului pentru constituirea comisiilor de 
concurs/examen, respectiv a comisiilor de soluționare a contestațiilor la concurs/examen, 
pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și Director de îngrijiri din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Având în vedere faptul că art. 1, 2, 3 și 4 din cadrul proiectului de hotărâre 
au caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de 
concurs/examen pentru ocuparea funcției de Director medical din cadrul comitetului director al 
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Președinte:  
- Dr. Birău Cecilia - Șef Departament Supraveghere în Sănătate Publică – Direcția de 

Sănătate Publică Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
 
Membrii:  

- Dr. Opre Manuela – consilier superior – Direcția de Sănătate Publică Hunedoara, a obținut 
20 voturi “pentru” 

- Gemeniuc Lenuța – Director Executiv – Direcția de Asistență Socială, a obținut 20 voturi 
“pentru”  

- Mănăsie Iuliana – Director – U.A.M.S. „Părintele Arsenie Boca” , a obținut 20 voturi 
“pentru” 

- Sîrb Genica – Director - Centrul Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice, a 
obținut 20 voturi “pentru” 

- Dr. Artean Mircea Ioan – medic primar MG/MF la CMI Armedica Hunedoara – reprezentant 
al Colegiului Medicilor Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 

- Dr. Guță Cătălin – medic primar neurologie – Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara – reprezentant al Sindicatului Honoris Causa, a obținut 20 voturi “pentru” 
 
Secretar: 

- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 

                                                                                
În urma acestor rezultate, membrii comisiei de concurs/examen pentru ocuparea 

funcției de Director medical din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 
 

Președinte:  
- Dr. Birău Cecilia - Șef Departament Supraveghere în Sănătate Publică – Direcția de 

Sănătate Publică Hunedoara. 
 
Membrii:  

- Dr. Opre Manuela – consilier superior – Direcția de Sănătate Publică Hunedoara 
- Gemeniuc Lenuța – Director Executiv – Direcția de Asistență Socială; 
- Mănăsie Iuliana – Director – U.A.M.S. „Părintele Arsenie Boca”; 
- Sîrb Genica – Director - Centrul Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice; 
- Dr. Artean Mircea Ioan – medic primar MG/MF la CMI Armedica Hunedoara – reprezentant 

al Colegiului Medicilor Hunedoara 
- Dr. Guță Cătălin – medic primar neurologie – Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” 

Hunedoara – reprezentant al Sindicatului Honoris Causa 
 
Secretar: 

- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara. 
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Art.2 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de 

concurs/examen pentru ocuparea funcției de Director de îngrijiri din cadrul comitetului director 
al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Președinte:  
- Dr. Birău Cecilia - Șef Departament Supraveghere în Sănătate Publică – 

Direcția de Sănătate Publică Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
Membrii:  

-  Dr. Opre Manuela – consilier superior – Direcția de Sănătate Publică Hunedoara, a obținut 
20 voturi “pentru” 

- Gemeniuc Lenuța – Director Executiv – Direcția de Asistență Socială, a obținut 20 voturi 
“pentru” 

- Mănăsie Iuliana – Director – U.A.M.S. „Părintele Arsenie Boca” , a obținut 20 voturi 
“pentru” 

- Sîrb Genica – Director - Centrul Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice, a 
obținut 20 voturi “pentru” 

- As. Militaru Corina – asistent medical principal licențiat – reprezentant al Ordinului 
Asistenților medicali generaliști, moașelor și asistenților medicali din România, a obținut 20 
voturi “pentru” 

- As. Puvak Gabriel – asistent medical de laborator – Serviciul de Anatomie Patologică din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara – reprezentant al Sindicatului 
Sanitas, a obținut 20 voturi “pentru” 
Secretar:   

- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 

                                                                                                                                                              
Art.3 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de 
soluționare a contestațiilor la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de Director medical 
din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 

Președinte:  
- Dr. Frențoni Cristina – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate 

Publică Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
Membrii:   

- Dr. Romosan Oana – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate Publică 
Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
- Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat, a obținut 20 
voturi “pentru” 
- Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” Hunedoara, 20 
voturi” pentru” 
- David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment Protecția Și Promovarea 
Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială, 20 voturi “pentru” 

- Dr. Suciu Adrian – medic primar nefrologie în cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara – reprezentant al Colegiului Medicilor Hunedoara, 20 voturi 
“pentru” 

- Dr. Guță Cătălin – medic primar neurologie – Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara – reprezentant al Sindicatului Honoris Causa, a obținut 20 voturi “pentru” 
Secretar:  

- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, 20 voturi “pentru”  
                                                        

În urma acestor rezultate, membrii comisiei de soluționare a contestațiilor la 
concursul/examenul pentru ocuparea funcției de Director medical din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara sunt următorii: 

  
Președinte:  

- Dr. Frențoni Cristina – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate 
Publică Hunedoara. 

Membrii:   
- Dr. Romosan Oana – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate Publică Hunedoara 

- Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat; 
- Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” Hunedoara; 
- David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment Protecția Și Promovarea 
Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială; 

- Dr. Suciu Adrian – medic primar nefrologie în cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara – reprezentant al Colegiului Medicilor Hunedoara 

- Dr. Guță Cătălin – medic primar neurologie – Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara – reprezentant al Sindicatului Honoris Causa 
Secretar:   
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- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara. 
 

Art.4 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de 

soluționare a contestațiilor la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de Director de 
îngrijiri din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
Președinte:  

- Dr. Frențoni Cristina – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate 
Publică Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 

Membrii:  
- Dr. Romosan Oana – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate 

Publică Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
- Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat, a 

obținut 20 voturi “pentru” 
- Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” 

Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 
- David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment Protecția Și 

Promovarea Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială, 
a obținut 20 voturi “pentru” 

- As. Lucaciu Maria – asistent medical principal – reprezentant al Ordinului 
Asistenților medicali generaliști, moașelor și asistenților medicali din România, 
a obținut 20 voturi “pentru” 

- As. Puvak Gabriel – asistent medical de laborator – Serviciul de Anatomie 
Patologică din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara – 
reprezentant al Sindicatului Sanitas, a obținut 20 voturi “pentru” 

Secretar:  
- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 

Simionescu” Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru”  
                                                        

În urma acestor rezultate, membrii comisiei de soluționare a contestațiilor la 
concursul/examenul pentru ocuparea funcției de Director de îngrijiri din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara sunt următorii:  
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Președinte:  
- Dr. Frențoni Cristina – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate 

Publică Hunedoara. 
Membrii:  

- Dr. Romosan Oana – medic primar epidemiolog – Direcția de Sănătate Publică Hunedoara 
- Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat; 
- Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” Hunedoara; 
-David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment Protecția Și Promovarea 
Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială; 

- As. Lucaciu Maria – asistent medical principal – reprezentant al Ordinului Asistenților 
medicali generaliști, moașelor și asistenților medicali din România 

- As. Puvak Gabriel – asistent medical de laborator – Serviciul de Anatomie Patologică din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara – reprezentant al Sindicatului 
Sanitas. 
Secretar:  

- Ec. Cristea Ana Maria - Șef Serviciu RUNOS – Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara. 

                           
                        Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

     ”Domnule președinte, la art.1,2,3 și 4 toți cei aflați pe buletinele de vot, au fost 
votați în unanimitatea celor prezenți.” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 Art.5-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.393/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității din cadrul Școlii Gimnaziale nr. 
1 Hunedoara.  

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 



28 

 

Dna. Popovici Corina-Virginia 
”Fără să contest priceperile, competențele, nici ale membrilor Comisiei acesteia 

pentru evaluarea asigurării calității de la Școala Gimnazială nr.1, nici a doamnei Poenar, 
consider că este o comisie care are întotdeauna nevoie într-o școală de ajutor și că 
reprezentantul nostru ar putea aduce un plus valoare hotărârilor acestei comisii și indicatorilor 
pe care și-i propune aceasta. Propun ca din această comisie să facă parte domnul Ardelean, 
ținând cont și de experiența managerială, de faptul că a lucrat în domenii sunt termeni specifici 
domeniului nostru și eu cred că ar trebui să fie cineva care să aibă o părere obiectivă.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
” E altă treabă. Trebuie să vedem efectul legii aici să nu îl bagăm din greșeală 

într-un conflict de interese. Dar ea, este angajatul Primăriei, cine este dna. Poenar Adina. Și 
cred că fiecare faceți parte din Consiliul de Administrație, nu? Cred că toată lumea face parte 
dintr-un Consiliu de Administrație și automat se modifică ce am adoptat noi odată. Acum cinstit 
vorbind, noi trebuie să avem grijă de toate școlile. Nu știu , ar trebui studiate, nu e nici un refuz 
doar să verificăm să-i cerem Secretarului să verifice foarte rapid propunerea ca să nu îl 
încurcăm pe domnul Ardelean cu ceva din greșeală.” 

 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este prima școală care ne face cerere după cum observați, nu-i din Consiliu de 

Administrație” 
 
Dnul.Ardelean Daniel Cosmin: 
”Comisia de evaluare a calității  vine o dată, periodic pe la fiecare școală și atunci 

automat va face parte, prin lege trebuie să facă parte un reprezentant al Consiliului Local.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
” Aici cred că este un reprezentant al Consiliului Local ” 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
”Dar în Consiliu de Administrație trebuie să fie cineva.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”În Consiliu de Administrație este!” 
 
Dnul.Ardelean Daniel Cosmin: 
”Dar asta este altceva.” 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
”Este altceva și trebuie fiecare comisie din școală de la începutul anului să 

stabilească și acest reprezentant în Comisia pentru Asigurarea Calității. Este altceva.” 
 
 
 
Dnul.Voinia Claudiu Sorin: 
”Nici o școală nu a mai făcut lucrul acesta, este o comisie internă a școlii și de 

obicei fiecare școală din rândul reprezentanților desemnați prin Hotărâre de Consiliu Local, 
numai unul dintre ei, se numește  în  Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității. Acum a 
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fost un exces de zel  părerea mea, într-o școală sunt peste 10 comisii, dacă le bagăm pe toate 
din Consiliu Local...” 

 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este exact cum spune dnul consilier Voinia. ” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Puteți lua în calcul și propunerea, dacă este ok nu văd nici un impediment din 

punctul meu de vedere.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Singurul impediment care poate fi, este că face parte dintr-un alt Consiliu de 

Administrație. Dumneavoastră la ce Școală sunteți?” 
 
Dnul.Ardelean Daniel Cosmin: 
”La grădinița PP1.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Cred că nu e nici o problemă că e reprezentantul Consiliului local în Comisia de 

Evaluare.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă propuneți un amendament, din punct de vedere legal nu văd nici un 

impediment.” 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
”Da, propunem un amendament.” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Să o înlocuiți pe dna. Poenar Adina, cu dnul Ardelean.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei. Popovici Corina Virginia, care se 

aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității 
în Educație din cadrul Școlii Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, a constatat următoarele: 

  
          -  Domnul Ardelean Daniel Cosmin, a obținut 20 voturi “pentru”       

 
     În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității în Educație din cadrul Școlii 
Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, este doamna/domnul Ardelean Daniel Cosmin. 
                           
                       Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

            ”Domnule președinte, domnul Ardelean înscris pe buletinul de vot, a fost votat în 
unanimitatea celor prezenți. ” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Precizăm că domnul Kofity Zoltan a ieșit din sala de Consiliu.” 
 
Art.2 întrunește 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 

Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, 
Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Baloșin Nicolae)    

Art.3 întrunește 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan,Popovici Corina-
Virginia,Olariu Nicoleta,Ardelean Daniel,Scurtu Raul,Baloșin Nicolae)    

Hotărârea nr.394/2017 întrunește 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan,Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan,Popovici 
Corina-Virginia,Olariu Nicoleta,Ardelean Daniel,Scurtu Raul,Baloșin Nicolae)    
 
 

La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 

 

Dnul. Leanca Marius: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
  
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Facem precizarea că în sală  suntem tot 19 consilieri, domnul consilier Kofity 
este afară.” 
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Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 

                        Dnul. Ilea Sorin: 
  ”La art. 1, punctul 1, prima liniuță, să se înlocuiască sintagma ”economist” cu 
sintagma ”inginer.” 
 

  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Da se va consemna, practic este o îndreptare de eroare.” 
   

Se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
A revenit in sală domnul consilier Kofity Zoltan. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Spitalului Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

  
          1.Membrii titulari 

               - Ilea Sorin – economist - consilier local, a obținut 20 voturi “pentru”       
                               - Leanca Marius – economist - consilier local, a obținut 20 voturi “pentru”       

          2.Membrii supleanţi 
                            - Kofity Zoltan – inginer - consilier local, a obținut  20 voturi “pentru”       

              - Vlad Săndel Lucian – inginer - consilier local, a obținut 20 voturi “pentru”       
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     În urma acestor rezultate, reprezentanții Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara, sunt: 

 
        1.Membrii titulari 

              - Ilea Sorin – economist - consilier local; 
                              - Leanca Marius – economist - consilier local; 

            2.Membrii supleanţi 
                              - Kofity Zoltan – inginer - consilier local; 

              - Vlad Săndel Lucian – inginer - consilier local. 
 

   Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
   ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.395/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APA PROD S.A. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                       Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului  

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APA PROD SA, a 
constatat următoarele: 

  
          -  Doamna Ponta Cristina, a obținut 20 voturi “pentru”       

 
     În urma acestor rezultate, reprezentantul Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală a Acționarilor la Societatea APA PROD SA, este doamna Ponta Cristina. 
 

                       Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
  ”Domnule președinte,  cea înscrisă pe buletinul de vot, a fost votată în 

unanimitatea celor prezenți. ” 
 
                  Art.2-5 se aprobă în unanimitate. 
             Hotărârea nr.396/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
  Dnul Baloșin Nicolae: 
  ”Da, eu nu votez la acest punct” 
   

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”19 voturi, specificăm că domnul Baloșin Nicolae nu votează” 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului  

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA SRL, a constatat următoarele: 

  
          -  Doamna Ponta Cristina, a obținut 20 voturi “pentru”       

 
     În urma acestor rezultate, reprezentantul Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA SRL, este doamna 
Ponta Cristina. 
                       
   Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

  ”Domnule președinte,   doamna Ponta Cristina, a fost votată cu 19 voturi.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.397/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna septembrie 2017. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Domnul Baloșin a precizat că nu participă la dezbateri și nici la vot” 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Cei doi consilieri de la PER în continuare se vor exprima negativ prin vot la 

subvenția către Prim Transprest și întrebarea este când o să vină, să sperăm că luna viitoare, 
planul de management care să fie aprobat în cadrul Consiliului. Avem șanse domnule Primar 
luna viitoare să intre planul de management spre aprobare?” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna Albu?” 
 
Doamna Albu Marinela: 
”Planul de administrare de management în termen de 30 zile.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 

Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen ,Popovici Corina-Virginia,Olariu Nicoleta,Ardelean 
Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul)  și 2 voturi ”împotrivă”(Radu Bogdan Giurgiu,Vlad 
Săndel). 

Art.1 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen,Popovici Corina-Virginia,Olariu Nicoleta,Ardelean Daniel, Kofity 
Zoltan,Scurtu Raul)  și 2 voturi ”împotrivă”(Radu Bogdan Giurgiu,Vlad Săndel). 

Art.2 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen,Popovici Corina Virginia,Olariu Nicoleta,Ardelean Daniel, Kofity 
Zoltan,Scurtu Raul)  și 2 voturi ”împotrivă”(Radu Bogdan Giurgiu,Vlad Săndel) 

Art.3 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.398/2017 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan,Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia,Olariu 
Nicoleta,Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul)  și 2 voturi ”împotrivă”(Radu 
Bogdan Giurgiu,Vlad Săndel). 

 

 

La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
microbuzului Opel Movano tip 16+1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, către 
Colegiul Național Iancu de Hunedoara din municipiul Hunedoara. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul Radu Bogdan Giurgiu; 

                       ”Mulțumesc. Citez din expunerea de motive, ”Consiliu de Administrație al 
Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara”,  solicită un autobuz pentru transportul elevilor.Eu sunt 
în Consiliul de Administrație și nu știu nimic. Nu am fost chemat niciodată la vreo ședință deși 
m-am prezentat de vreo două ori pentru a purta discuții. Întrebările ce le adresez sunt, se 
dorește transportul elevilor de la școală către casă și viceversa? Deoarece, avem Prim 
Transprestul care este abilitat să execute asemenea operațiuni de transport dar înțeleg 
această acțiune și o sprijin dacă elevii nu vor fii taxați, dacă tranportul va fi gratuit și în acest 
caz propun chiar ca toate liceele să beneficieze de asemenea dotări astfel încât toți copiii să 
poată ajunge gratuit la la școală.Vă mulțumesc.” 
   
  Dnul. Ardelean Daniel-Cosmin: 
  ”Sunt în asentimentul domnului consilier Giurgiu pentru a susține cât se 
poate,distribuirea către și către celelalte licee, măcar a câte unui microbuz, eu știu situația de 
la ”Bursan”, când m-am străduit și am avut noroc cu Prim Transprest-ul fostul Eco Sid pe 
vremuri care ne-au sprijinit în a transporta elevii, dar nu gratis, la obiectivele noastre, pentru 
efectuarea instruirii practice, e vorba de Assa Abloy în Parcul Industrial și cred că totuși un 
microbuz de 16+1 nu ar strica nici Liceului Tehnologic  ”Constantin Bursan”, pentru că tot din 
banii publici este plătit și acel microbuz, neavând posibilitatea de a transporta elevii la 
efectuarea practicii în Parcul Industrial  pe jos. Din câte știu eu și din câte am citit acolo la  
”Iancu de Hunedoara”, acel microbuz este folosit în proiecte, proiectele nu sunt așa de dese 
dar practica elevilor în unele perioade mai ales vara este zilnică.” 
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  Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Microbuzul acesta a fost primit de Municipiul Hunedoara prin  program 
guvernamental. Colegiul ”Iancu de Hunedoara” are întradevăr cei mai mulți elevi și aici a fost 
discuția cu dânșii, dar atenție bănuiesc că toți cei care lucrați în învățământ cunoașteți, poate fi 
folosit in anumite condiții și condițiile respective trebuie asumate de către Colegiu. În ceea ce 
privește Consiliu de Administrație chiar o să discut cu domnul Director de ce nu v-a invitat 
pentru că este obligatoriu să fiți invitat și toți care faceți parte din Consiliul de Administrație. Mai 
departe o să aibă și ei câteva probleme de rezolvat în momentul în care vor primi in 
administrare, trebuie să-și angajeze șofer, trebuie să-și angajeze coordonator de trafic, 
lucrurile sunt mai complicate, uneori riști să-i faci cuiva în ghilimele un cadou și  să nu-l poată 
folosi, dar el m-a asigurat că își va rezolva aceste probleme la Inspectoratul Școlar. Sigur că 
da, dacă vom mai primi microbuze evident le vom îndrepta către licee așa cum sunt solicitările 
dumneavoastră.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.399/2017 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu Asociația 
ACCEPTARE, COMPASIUNE, TOLERANȚĂ, IMPLICARE, VIAȚĂ Hunedoara, în vederea 
promovării și dezvoltării activității sportive de skateboarding în municipiul Hunedoara. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
       

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.400/2017 se aprobă în unanimitate 
 
 
 
 
Domnul consilier Mureșan Vasile a ieșit din sală. Sunt prezenți 19 consilieri. 
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Dnul. Leanca Marius: 
„Vreau să specific că domnul consilier Mureșan a ieșit din sală.” 

  
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.315/2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în vederea 
refinanțării împrumuturilor contractate de la Banca Comercială Română în baza contractelor 
de credit nr.57/09.12.2004 și nr.59/20.09.2012 și a împrumutului contractat de la CEC Bank SA 
în baza contractului de credit nr.70/40181/RQ14065291700134/26.06.2014 și pentru 
finanțarea unor obiective de investiții de interes local, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Dnul. Leanca Marius: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 

   Hotărârea nr. 401/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 

 
Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 

   Hotărârea nr. 402/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

 
Dna. consilier Fărcaș Bianca: 
„Nu particip la vot la acest punct și nici la dezbateri.” 

 
 Dnul. consilier Palcău Ciprian: 

„Nici eu.” 
 

Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, 
Bădin Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu 
Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu 
Raul, Baloșin Nicolae). 

Art.1 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Luca Laura 
Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin Ion, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici 
Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, Baloșin 
Nicolae). 

Art. 2 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 
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Art. 3 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art. 4 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art.5 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art. 6 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art. 7 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art. 8 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art. 9 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Art.10 hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, 
Bădin Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu 
Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu 
Raul, Baloșin Nicolae). 

Art. 11 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul, 
Baloșin Nicolae). 

Hotărârea nr. 403/2017 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan,  
Ilea Sorin, Bădin Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu 
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Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofit 
Zoltan,Scurtu Raul, Baloșin Nicolae). 
 
 

Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Specificăm că hotărârea s-a votat cu 17 voturi ”pentru”. Cei doi consilieri (dna. 

Fărcaș Bianca și dnul. Palcău Ciprian) nu au votat iar domnul Mureșan este plecat.” 
 
 

La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2017. 

 
Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                      Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
   Hotărârea nr. 404/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la 
sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-
Ungaria, în perioada 10-12 noiembrie 2017. 
 

Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența delegației municipiului 
Hunedoara la sărbătoarea tradițională a Sfântului Martin ce va avea loc în orașul înfrățit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 10-12 noiembrie 2017, a constatat următoarele: 

           
Popovici Corina Virginia - consilier local, a obținut 19 voturi “pentru”       

 Kofity Zoltan - consilier local, a obținut 19 voturi “pentru”       

 
     În urma acestor rezultate, componența delegației municipiului Hunedoara la 

sărbătoarea tradițională a Sfântului Martin ce va avea loc în orașul înfrățit Szombathely-
Ungaria, în perioada 10-12 noiembrie 2017, este: 

 
Dna. Popovici Corina Virginia - consilier local; 

 Dnul. Kofity Zoltan - consilier local. 

 
Art. 3-6 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 405/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici aferenți  obiectivului de investiții 
“Reabilitare alei pietonale și trotuare pe b-dul Dacia, partea stângă pe sectorul cuprins între 
strada Mureșului și b-dul Mihai Viteazul”  din municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara. 
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Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 

   Hotărârea nr. 406/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat special 
împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. 

 
Dnul. Leanca Marius: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

 
Dnul consilier Baloșin Nicolae: 
„Nu particip la vot la acest punct.” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău 
Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu 
Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 
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Art. 1 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 

Art. 2 hotărârii întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău 
Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu 
Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul).  

Art. 3 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul).  

Art. 4 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 

Art. 5 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 

Art. 6 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 

Hotărârea nr. 407/2017 întrunește 18 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, 
Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul). 
 

 32. Diverse 
 

Dnul .Bădin Ion: 
”Stimați colegi, dacă îmi permiteți, în timpul ședinței am primit o veste tristă pentru 

mine și cred că și pentru dumneavoastră , am fost sunat de la București azi dimineață s-a stins 
din viață cel pe care anul trecut l-am gratulat cu titlul de cetățean de onoare, ziaristul 
hunedorean Victor Niță. Am vorbit cu soția dânsului, este depus la o capelă la București, joi va 
fi adus la Hunedoara, la capela de la Popa Șapcă, inmormântarea va fi la ora 13 la Popa 
Șapcă. Deoarece este și cetățean de onoare a municipiului Hunedoara vă rog să ținem un 
moment de reculegere pentru cel care a fost Victor Niță. 

Se ține un moment de reculegere in memoria ziaristului Victor Niță. 
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Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă mulțumesc!” 
 

Dnul. Vlad Săndel: 
„Mulțumesc, aș vrea să expun aici o dorință a unor cetățeni din zona Micro 5, mai 

precis de pe strada Zambilelor; mai demult acolo a fost un spațiu mai mare, în spatele 
magazinului Aurora, ca să identificați mai exact, ulterior s-a făcut acolo un părculeț de joacă 
pentru copii, oamenii sunt foarte mulțumiți că s-a făcut acolo acel părculeț, dar dorința lor este 
..s-a micșorat locul de parcare, nu mai prea au unde să-și parcheze mașinile. Și vin cu o 
sugestie, dacă se poate, între acel părculeț și un P.T. cum ar veni în stânga așa este o porțiune 
de zonă verde,dar nu este îngrijită este lăsată așa. Dacă s-ar putea acolo amenaja o parcare 
de vreo 10-12 mașini cam așa ar intra acolo în porțiunea aceea. Mulțumesc.” 

 

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Precum stiți în Acordul cadru II sunt prinse reabilitările inclusiv în zona Micro 5 cu 2 și 

o să luam în calcul și solicitarea cetățenilor venită prin dumneavoastră de a extinde locul de 
parcare în zonă.Da, întradevăr prin părculețul acela nu ai cum să mai parchezi. 

 

Dnul.Leanca Marius : 
”Doamna Popovici.” 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Chiar în zona aceea stau și eu și pe lângă parcare, eu consider că ar mai trebui 

făcută o cale de acces, deci să se poată intra cu mașina. Pe o singură alee, te oprești și când 
vine un altul din sens opus și tragi cât poți dreapta, mai iei câte o oglindă, mai ștergi alte 
mașini. Deci și aceasta vă rog, luați-o în considerare. Dar eu altceva vroiam să aduc la 
cunoștința, bulevardul Traian care a fost și arată, reamenajat arată foarte bine, cu băncile 
acelea puse toată vara, au fost spre seară pline, dar după plecarea celor care s-au odihnit, 
după plecarea acestora au rămas o grămadă de gunoaie pe sub bănci, pe lângă, prin spate. 
Nu există coșuri de gunoi prin zonă, dacă se poate reglementa asta. Mulțumesc.” 

 

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Să nu credeți că v-am citit gândul, dar începând de azi dimineață am început 

instalarea noilor coșuri de gunoi care au venit săptămâna trecută cred că vineri și ieri am fost 
cu domnul Poantă, am verificat toate băncile să vedem care mai trebuiesc strânse că s-au mai 
deplasat și la fiecare bancă vom avea câte un coș de gunoi, în stațiile de autobuz, domnul 
Poantă cred că s-au dus de dimineață, da?” 

 
Dl. Poantă Marinel: 
„Da. Sunt montate.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Sunt deja montate, da.” 
 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Mulțumesc.” 
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Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Mulțumesc și eu.” 
 
Dnul.Leanca Marius : 
„Domnul Giurgiu”. 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Domnule Primar, pentru Primăria Hunedoara vă propun crearea unui helpdesk  și a 

unei platforme online de susținere a acestuia, astfel încât cetățenii să poată contacta instituția 
în mod direct, să poată lăsa mesaje atât scrise cât și verbale și să primească un feedback în 
timp real față de problemele prezentate. Iar dacă acest aspect nu e cu putință ca urmare a 
complexității problemei prezentate, să știe măcar cărui departament i-a fost lăsată în lucru 
solicitarea și în cât timp va primi răspuns. Toate Corporațiile dispun de un asemenea serviciu, 
dar și diverse Instituții ale statului, ca de exemplu Ministerul Dezvoltării Regionale 
Administrației Publice și Fondurilor Europene. Pagina de web a Primăriei nu-ți permite 
asemenea facilități precum cele anterior exprimate, iar pagina de facebook nu o văd drept o 
soluție deoarece nu știm cine preia, când preia și când se prefigurează un răspuns. Ideea este 
ca cetățeanul să aibă posibilitatea unui contact imediat în urma căruia să primească 
informațiile solicitate, dacă este cazul și să cunoască în cât timp i se va rezolva problema. De 
asemenea, Primăria poate primi sesizări importante în timp util pentru a lua măsurile ce se 
impun. La urma urmei vorbim despre o situație win-win în care și UAT-ul dar și hunedoreanul 
nu au decât de câștigat. 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Pot să răspund?” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Vă rog.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Am demarat deja procedura de o lună de zile. Doamna Monica Udrea de la IT se 

ocupă de acest program. Au fost la noi o firmă de consultanță din Sibiu, au prezentat 
programul care l-au făcut la Cluj-Napoca. Exact ceea ce spuneți dvs. dar dacă credeți că se 
poate îmbunătăți cu ceva, vă rog să luați legătura după ședință cu doamna Monica Udrea să 
vă explice exact la ce ne-am gândit noi și să vedem dacă putem să aducem ceva în plus. 
Sigur că da, este foarte necesar. Aveți dreptate, pe pagina de facebook e posibil să nu 
răspunzi în timp util, iar aceasta este o interacțiune cu cetățeanul mult mai rapid și mult mai 
eficace.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Vă mulțumesc mult.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Deci doamna Monica Udrea de la IT să vă spună exact amănuntele, cine este firma, 

la ce ne-am gândit, cum va fi accesat, tot.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Ok. E în regulă și chiar îi rog și pe colegii mei fiindcă cu siguranță au idei bune, unele 

mai bune decât ale mele, să participe la întâlnirea asta, să fie în folosul hunedoreanului. Vă 
mulțumesc. La punctul 2.  Vă rog a interveni de urgență la nivelul străzilor Prunilor, 
Funicularului și Mihai Vulcănescu, deoarece intrăm în sezonul de Iarnă și drumurile respective 
sunt atât de denivelate încât riscă să devină impracticabilă odată cu prima vreme mai proastă. 
Un buldozer cu o lamă de nivelat și câteva camioane de pietriș ar putea rezolva problema 
până la Primăvară când iarăși va fi nevoie de o intervenție. Dacă mai sunt și alte asemenea 
străzi în oraș vă rog a le lua și pe ele în calcul astfel încât să puteți sprijini cetățenii ce nu vor 
beneficia în curând de asfaltarea străzilor unde locuiesc.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Perfect de acord. Din păcate am fost obstrucționați de către cel care a câșțigat la 

licitație achiziționarea buldoîncărcătorului pentru Primărie, este în întârziere foarte mult . Ieri 
personal am sunat și i-am spus că vom apela la sancțiunea financiară dictată de contract. M-a 
asigurat că cel târziu în data de 20 Noiembrie îl va aduce. Dar până atunci, pentru că cererea 
este pertinentă și este făcută și de către cetățenii din zonă, am discutat cu Direcția Tehnică, cu 
domnul Poantă care este în sală, pregătim programul pentru toate străzile acestea unde, 
evident nu avem cum să  ajungem cu asfaltarea până nu terminăm programul cu canalizarea 
și apă pe programul PUIB și ne rugăm de o societate de a noastră care ne va ajuta cu un 
utilaj. Piatră avem, mașini avem să începem să aducem pe aceste străzi.” 

 
 Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Vă mulțumesc. La punctul trei, am postat pe facebook, săptămâna trecută despre 

oportunitatea unui loc de sport în aer liber pentru adulți. Cum peste 200 de hunedoreni și-au 
exprimat cu încântare despre această posibilitate, vă rog a lua în calcul o asemenea investiție 
pentru anul ce vine. Locurile preferate de a fi amplasate acest autogym s-au dovedit a fi Parcul 
Tineretului și Parcul Corvin astfel încât părinții să poată practica mișcarea în aer liber alături de 
copiii lor ce se pot juca în cadrul aceleiași zone.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Am văzut postarea. Mi-am permis să vă iau sugestia de acolo. Compartimentul de 

Comunicare mi-a și scos niște fotografii cu aceste aparate și o să includem în lista de achiziții 
pe anul viitor și împreună stabilim locațiile, vedem unde considerați toți că trebuie puse. Eu 
cred că este o idee bună.”             

                                                                                                                                                                                                     
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Vă mulțumesc.  Și 4. Cum în 30 de zile intrăm în luna Decembrie, vă rog a lua 

legătura cu operatorul ce deservește orașul din punct de vedere a păstrării drumurilor curate, 
să se pregătească pentru intervențiile din sezonul rece, astfel încât să nu avem surpriza unor 
ambuteiaje cauzate de vremea defavorabilă. De asemenea, în strategia locală cu privire la 
dezvoltarea și funcționarea pe termen mediu și lung a serviciului de salubrizare a municipiului 
Hunedoara, se specifică posibilitatea certă de renunțare la contractul cu Proserv și trecerea 
activităților prin atribuire directă către Salub Prest SA. Vă rog a lua în acest caz, toate măsurile 
ce se impun pentru dotarea Primăriei cu utilajele necesare desfășurării unei asemenea 
activități. Ele sunt enumerate în textul lucrării, dar aștept și o dotare suplimentară ce să ne 
aducă măcar  la nivelul de curățenie în Europa. Vă mulțumesc.” 
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Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Eu vă mulțumesc  și cu sinceritate, fără ipocrizie. Sunteți unul dintre puținii care ați 

citit acel document postat pe site-ul Primăriei. Practic discuțiile au pornit de aici și de la dvs., și 
de la grupul de consilieri PSD și de la grupul de consilieri liberali. Am făcut acea strategie, am 
postat-o, evident luăm în calcul dotarea cu utilaje să fim pregătiți, iar pentru anul acesta în 
ceea ce privește deszăpezirea deja suntem pregătiți cu cantitatea de nisip, cu cantitatea de 
sare. Sunt făcute notificările către firma pentru pregătirea utilajelor.  Avem o responsabilitate și 
o întelegem, sigur că da.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan : 
„Mulțumesc.” 
 
Dnul.Leanca Marius : 
„Da, mulțumim. Doamna Dorina Szabo, reprezentantul sătesc de la Peștiș.” 
 

Dna. Dorina Szabo: 
„Mulțumesc. Pentru că s-a discutat despre coșurile de gunoi, eu în luna Martie am 

făcut o cerere pentru instalarea a zece bucăți de coșuri de gunoi, am primit răspuns oficial în 
27.04.2017 și vă spun numai un rând din ce ne spune: ”În funcție de bugetul alocat pentru 
stocul de coșuri de gunoi existent, de celelalte cereri primite de la cetățeni precum și de starea 
vremii vom monta coșurile de gunoi pe locațiile solicitate. Suntem în Noiembrie, poate acum ne 
aude domnul Poantă care chiar dânsul mi-a răspuns.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Cred că ați fost atentă când am zis că a venit Vineri.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Da. Dar tocmai de aceea am subliniat să nu ne uite de data asta.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu și să vă uitați că am locațiile, ca să le… și vorbiți cu domnul Poantă. Da?” 
  
Dna. Dorina Szabo: 
„Am spus și telefonic. Da. Deci asta pentru că a venit vorba. Domnul Primar știu că 

Proiectul pentru Reabilitarea Căminului Cultural din Peștișul Mare s-a depus la Compania 
Națională de Investiții în Noiembrie. Puteți să ne spuneți în ce stadiu este?” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„În momentul de față se lucrează la proiectul tehnic.  Cât de curând ar trebui să fie și 

finalizat.” 
 
Doamna Dorina Szabo: 
„Am mai ridicat problema stației, știți că am mai discutat, stația de pompe din dreptul 

carmangeriei Bulbucan. Atunci la vremea respectivă ne-ați spus dvs.,  de fapt am vorbit și cu 
proiectantul, soluția găsită de el era foarte scumpă și dvs. ați spus să se revizuiască proiectul 
și de aici nu mai știu.” 
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Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. O să luăm legătura, sigur. Erau costurile mari. Știți dvs. sunteți de specialitate. 

Deja am înființat o comisie care va verifica  fiecare document de avizare a lucrărilor de 
intervenție și fiecrae proiect privind costurile, în așa fel încât în momentul în care ajung pe 
masa Consiliului Local să fie cele mai mici, să le verificăm cum trebuie, pentru că de multe ori 
eu personal am mai întors înapoi tot felul de proiecte, nu prea, mă iertați, nu prea am 
încredere în proiectanți, mi se pare că le cam umflă.” 

 
Dna. Dorina Szabo: 
„Soluția care a fost propusă a fost foarte dificilă și nu se justifica.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Sigur. Trebuie să fim atenți. Lucrăm cu banii publici și nu e de glumă.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„V-am mai rugat, bine nu de mult, avem o pasarelă în Peștișul Mare. Nu mai are nici o 

balustradă, copiii se joacă acolo. Știu că această pasarelă nu cred că este în patrimoniul 
Primăriei. Cred că este în patrimoniul Arcelor Mittal dar, prin intervenția Primăriei, a 
oficialităților, pentru că ea oricum nu mai este folosită în nici un scop productiv, ori ei să o 
demoleze. Măcar primele două rampe să nu mai urce copiii.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Să facem o notificare  către Arcelor?” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Da, da. Pentru că sigur nu este a lor.  Și  dacă ați spus că avem piatră, vă rugăm mai 

trimiteți câte o mașină de piatră pe drumurile noastre că nu sunt străzi, că deja s-au creat 
atâtea gropi încât, nu vă cerem să le asfaltați.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Pe care stradă?” 
 
Doamna Dorina Szabo: 
„Pe toate. În afară de cele…” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„În afară de cele asfaltate. Care stradă?” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Valea Banilor,  Acei.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Valea Banilor am votat în Consiliul Local să prindem branșamentele care au fost 

uitate în anii trecuți și intervenim la ele.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Dar mă refer la drumuri, la gropi. Să le mai cârpim.” 
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Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Ar mai trebui niște săpături.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Da. În zona pasarelei, deci cam peste tot unde nu este asfalt. Peste tot trebuie măcar 

să se bage o lamă, dacă dvs. ați spus că o să achiziționați.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, da. Am înțeles. Sigur.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Da. Și acum o problemă care vă rugăm din suflet să ne ajutați. Eu am făcut o adresă 

pentru sensul giratoriu de la drumul Almașului, eu am adus și spre știință la dvs., și Consiliul 
Județean îmi răspunde, ultima frază, ”a inițiat demersurile pentru studiu amenajării acestei 
intersecții la nivel, urmând a se realiza în funcție de rectificarea bugetară.” Ori acum e 
perioada când se fac rectificări de buget și cred că fiind în municipiu și mai ales că de acolo e 
fabrica de perdele, e brutăria, ies foarte mulți oameni cu autobuze. Vă rugăm, că știu că nu 
ține de Primărie, ține de Consiliul Județean dar vă rugăm din suflet prin toate pârghiile dvs.” 

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Să amenajeze ceva asemănător celui de la Nandru.” 
 
Dna. Dorina Szabo: 
„Da.”  

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
”Girație nu ai unde. Știți bine. Verificați raza și vă dați seama că nu se poate. O să le 

solicităm și noi. Doar  aceea de acolo de la drumul Nandrului, să aplice și aici. Să facă o 
stopare pentru virajul la stânga, ieșirea pe dreapta, sigur. O să facem o adresă din nou și noi 
către Consiliul Județean.” 

 
Dna. Dorina Szabo: 
„Mulțumesc.” 
 
Dnul.Leanca Marius: 
„Reprezentantul sătesc de la Hășdat.” 
 
Dnul.Mladen Cristel: 
„Mulțumesc. Ca să nu îmi ia în nume de rău firma care a făcut canalizările în Hășdat și 

problema asta am mai ridicat-o de câteva ori, anul acesta au avut două intervenții de săpături 
pe fosta stradă, sau drum mai bine spus, pe drumul care a fost pe lângă fostul Gostat chiar 
lângă alimentară și le-au acoperit iar acum s-a lăsat pământul și când plouă este foarte multă 
apă. Apa depășește chiar și glezna. Problema e că dânșii nu numai pe drumul respectiv au 
lăsat gropi, pe toate drumurile pe unde au făcut această instalație de canalizare. O altă 
problemă este tencuiala de la Cămin și Școală, cade. Și de ce cade, pentru că șanțul din fața 
școlii și din fața Căminului este plin de aluviuni iar decolmatarea podului încă nu s-a făcut, 
domnule primar. Chiar într-o ședință de Consiliu pe timpul fostului primar, Arion, am ridicat 
problema cu Căminul ca să se facă ceva și o întrebare pe care mi-a pus-o a fost ”se mai 
folosește acel Cămin?” Normal că se folosește, dar dacă lăsați să se degradeze nu mai putem 
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folosi. Geamuri sparte, uși blocate prin spate cu tot felul de scânduri. Și propun ca Școala și 
Căminul să fie cuprinse pentru anul 2018 în reabilitare, dacă se poate, pentru că se știe că și 
în școală, este și nu prea este, și în școală se fac și alegerile locale. Și ar trebui totuși cât de 
puțin pentru că vin nu numai oamenii din sat, vine și alți reprezentanți de la diferite partide din 
municipiul Hunedoara. Asta e problema, și cum a spus și doamna de la Peștiș, gropile pe 
drumurile noastre sunt destul de mari că și taximetriștii dau din coate ca să nu mai urce pe 
străzile din Hășdat. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul.Leanca Marius : 
„Declar ședința închisă.  Vă mulțumesc.” 
 
 
 
 

    
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședinţei Ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 31.10.2017 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 1 la 
Caietul de sarcini care face parte integrantă din Hotărârea Consiliului Local nr. 171/2015 
privind delegarea gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate 
de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
  Hotărârea 377/2017 întrunește 19 voturi ”pentru”(nu participă la vot dnul. 
Baloșin Nicolae) 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului, şi 
a planului urbanistic de detaliu - „Amenajare parcare” în localitatea Hunedoara, strada 
Mureşului f.n., judeţul Hunedoara. 

Hotărârea nr.378/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de organizare şi desfăşurare a 
concursurilor/examenelor pentru ocuparea funcţiilor specifice Comitetului Director din Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara.    

Hotărârea nr.379/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul III 2017. 

Hotărârea nr.380/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul III 2017. 

Hotărârea nr.381/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
47/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Reabilitare strada Popa Șapcă, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.382/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 25.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Parohia Romano - Catolică de pe raza 
administrativ - teritorială a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.383/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 186 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 3, cu destinația de curte. 

Hotărârea nr.384/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 156 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe str. Pictor Theodor Aman, nr. 5, cu destinația de curte. 

Hotărârea nr.385/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 53/23.03.2016, cu modificările și completările ulterioare, pentru 
culoarul de înot nr. 6  al  bazinului  mare, din cadrul Complexului Sportiv ” Michael Klein - 
Bazinul de Înot Hunedoara. 

Hotărârea nr.386/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 310/177/05.07.2016, pentru terenul în suprafaţă de 5147 mp, nr. 
cadastral  2288, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în folosința SC Parc 
Industrial SRL Hunedoara. 

Hotărârea nr.387/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre privind reorganizarea unităţii locale de sprijin constituită pentru 
acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale animalelor şi a zoonozelor. 

Hotărârea nr.388/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.317/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Centrului 
Național de Informare și Promovare Turistică Hunedoara. 

Hotărârea nr.389/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe  acordate cu 
chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.390/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 20, bl. 42, sc. A, et. 4, ap.9. 

Hotărârea nr.391/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară 
proprie și al administrației publice locale în comisia de concurs/examen respectiv în comisia de 
soluționare a contestațiilor la concurs/examen, pentru ocuparea funcției de Director financiar 
contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.392/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind acordarea avizului pentru constituirea comisiilor de 
concurs/examen, respectiv a comisiilor de soluționare a contestațiilor la concurs/examen, 
pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și Director de îngrijiri din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.393/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 

consilierilor prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității din cadrul Școlii 
Gimnaziale nr. 1 Hunedoara. 
  Hotărârea nr. 394/2017 întrunește 19 voturi ”pentru”(lipsește din sală dnul. 
Kofity). 

 
 La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 

consilierilor prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.395/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APA PROD S.A. 

Hotărârea nr.396/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

Hotărârea nr.397/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna septembrie 2017. 
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Hotărârea nr.398/2017 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Kofity Zoltan,Scurtu Raul)  și 2 voturi „împotrivă”(Radu Bogdan Giurgiu, Vlad 
Săndel). 

 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
microbuzului Opel Movano tip 16+1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, către 
Colegiul Național Iancu de Hunedoara din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.399/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu Asociația 
ACCEPTARE, COMPASIUNE, TOLERANȚĂ, IMPLICARE, VIAȚĂ Hunedoara, în vederea 
promovării și dezvoltării activității sportive de skateboarding în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.400/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.315/2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în vederea 
refinanțării împrumuturilor contractate de la Banca Comercială Română în baza contractelor 
de credit nr.57/09.12.2004 și nr.59/20.09.2012 și a împrumutului contractat de la CEC Bank 
SA în baza contractului de credit nr.70/40181/RQ14065291700134/26.06.2014 și pentru 
finanțarea unor obiective de investiții de interes local, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.401/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

Hotărârea nr.402/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr. 403/2017 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan,  
Ilea Sorin, Bădin Ion, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Giurgiu 
Radu Bogdan, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Kofity 
Zoltan,Scurtu Raul, Baloșin Nicolae) și 2 voturi ”împotrivă”(Palcău Ciprian, Fărcaș 
Bianca).  

 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2017. 

Hotărârea nr.404/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la 
sărbătoarea tradiţională a Sfântului Martin ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-
Ungaria, în perioada 10-12 noiembrie 2017. 

Hotărârea nr.405/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici aferenți  obiectivului de investiții 
“Reabilitare alei pietonale și trotuare pe b-dul Dacia, partea stângă pe sectorul cuprins între 
strada Mureșului și b-dul Mihai Viteazul”  din municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara. 

Hotărârea nr.406/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat special 
împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. 
  Hotărârea nr.407/2017 întrunește 18 voturi „pentru” (se abține de la vot, 
dnul. Baloșin Nicolae). 

 
 

 
 

SECRETAR, 

Laslău Militon Dănuț 
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